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jaar m het geheel geen contributie was gemd, zou de rekening nog 
met een batig kassaldo hebben gesloten Zelfs was dit saldo ook 
dan nog voldoende geweest om aan de medische sectie de ƒ 115 ̂ —• 
uit te betalen, waarop zij nog steeds recht heeft doch die zi] ook dit 
jaar niet opvroeg Voegt men daar nog bi] dat ook de natuurphilo-
sophische sectie haar subsidie nog niet geheel heeft verbruikt, dan 
IS zeker de conclusie gewettigd, dat er geen reden is tot bezorgd
heid omtrent den fmantieelen toestand der vereenigmg W e l rijst 
de vraag of het niet tijd wordt maatregelen te treffen teneinde het 
tempo der kapitaalvorming te vertragen Een verhoogde activiteit 
m het vereenigmgsleven, en m het bijzonder een verhoogde produc
tiviteit der leden ten aanzien van het orgaan, zou wel het meest 
gewenschte middel zijn om dit doel te bereiken Blijkt dit middel 
ontoereikend, dan zal m het uiterste geval contributieverlaging die
nen te worden overwogen" 

N a a r aanleiding van dit verslag worden enkele opmerkingen ge
maakt en vragen gesteld De heeren A de Graaf en Dekker, als kas-
commissie optredend, stellen voor den Penningmeester, onder dank
betuiging voor het fmantieel beheer, te dechargeeren 

Als nieuwe leden worden gekozen de H H Ir A H R Brou
wer, Tjikiniweg, Bandoeng N O I , M van der Beek, Arts , Ge
neesheer van de Stichting Wolfheze Y T Reitsma Biol Docts , 
Rotterdam } de Vries , N a t Phil Docts te Amsterdam Dr H } 
Eijkman Arts te Rotterdam, Joh J Neuteboom, Arts te Strijen, A 
D L W o r t m a n Arts te Rotterdam 

Hierna wordt besproken het voorstel van het Bestuur om in April 
1936 te herdenken het 40-jarig bestaan der Vereeniging De secre
taris licht dit voorstel kort toe Prof Sizoo stelt voor aan deze her
denking te geven het karakter van een congres, dat breedere be
langstelling zou kunnen wekken m de kringen der leden V a n ver
schillende zijden vindt dit voorstel ondersteuning Als plaats, waa r 
het congres zou worden gehouden, wordt Amsterdam het meest 
geschikt geacht, omdat daai zijn de Valeriuskhniek en de laboratoria 
der Vrije Universiteit De nadere uitwerking der plannen wordt 
overgelaten aan het Bestuur, dat hiertoe overleg zal plegen met de 
besturen der secties 

Hierna houdt Prof Dr J C O O P S zijn voordracht over ,,Het 
probleem der Atoombmding in de Chemie" N a a r aanleiding hier
van wordt de volgende bespreking gevoerd 

Drs D K U Y P E R merkt op ,Bij mijn onderwijs in de schei
kunde heb ik bemerkt, dat bij de leerlingen bijzondere belangstelling 
bestaat voor eenvoudige verklaringen van het chemische bmdmgs -
veischijnsel, als ook van de kwestie der valenties, die hierbij kunnen 
optreden Daarom behandelde ik een paar maal de eenvoudigste 
beginselen van de theorie van Kossel aan de hand van een paar 
voorbeelden van verbindingen van elementen uit de eerste perioden 


